
Oud-deelnemers Jaaropleiding Veehandelaar aan het woord 
 

Heleen Bruintjes 
 
Waarom ben je de jaaropleiding veehandelaar gaan volgen? 
“De keuze om de jaaropleiding veehandelaar te volgen heb ik gemaakt net voor dat ik het laatste jaar 
van mijn opleiding in Dronten inging. Met thuis een veehandelsbedrijf en de ambitie om hier ook in 
te stappen na mijn studie werd mijn interesse gewekt voor de jaaropleiding. Tijdens de eerste drie 
jaar van mijn opleiding in Dronten miste ik alleen de verbinding met de praktijk, met verdieping 
binnen de veehandel, buiten mijn eigen directe contacten om. De bedrijven die we zouden gaan 
bezoeken, de medecursisten die ik zou leren kennen en de theorielessen die ik meteen zou kunnen 
toepassen binnen ons eigen bedrijf waren redenen mij aan te melden voor de jaaropleiding 
veehandelaar.” 
 
Wat was het interessantste onderdeel van de opleiding? 
“Het meest interessante vond ik dat je binnen de sector in aanraking wordt gebracht met toch heel 
verschillende takken van sport, verschillende specialismen. Ieders passie voor hetgeen zij doen, 
enthousiasmeerde mij uiteindelijk ook.” 
 
Als je nu terugkijkt en kijkt naar jullie bedrijf op dit moment, aan welk onderdeel van de opleiding 
heb je dan het meeste gehad? 
“Als ik terugkijk op de opleiding zou ik in eerste instantie hebben gezegd de contacten die ik destijds 
heb opgedaan en de interessante verhalen die wij overal hebben mogen horen. Toch kijk ik daar nu 
anders tegenaan. Voorafgaande aan de opleiding identificeerde ik mijzelf niet als veehandelaar, ik 
was niet vaak in een groep mensen uit hetzelfde werkveld. Wanneer je in een gezelschap bent met 
mensen die ''hetzelfde'' meemaken, een vergelijkbare werkweek hebben, tegen dezelfde problemen 
aanlopen – verbindt dat. De opleiding heeft mij dus geholpen met het creëren van mijn eigen 
identiteit. Als onderdeel van de jaaropleiding zou ik dus zeggen, het heeft geholpen bij mijn 
persoonlijke ontwikkeling. Deze persoonlijke ontwikkeling kwam voornamelijk naar voren binnen het 
schrijven van je eigen bedrijfsplan en het hierover kunnen brainstormen met anderen.” 
 
Waarom zou je de jaaropleiding veehandelaar aanraden aan beginnende handelaren? 
“Het laat je de mogelijkheden van het vak zien. Je komt op plekken waar je anders niet zomaar zou 
komen en je komt met mensen in gesprek waar je ontzettend veel van kan leren.” 
 
Heb je nog tips/adviezen voor potentiële deelnemers? 
 
“Laat je niet tegenhouden en ga ervoor. Je bent zelf verantwoordelijk voor hetgeen je eruit kan halen 
en dat kan in één jaar tijd veel zijn!” 
 

Dennis Gerritsen 
 
Waarom ben je de jaaropleiding veehandelaar gaan volgen? 
“Ik was nieuw in deze branche. Hiervoor was ik al wel werkzaam in de prachtige 
varkenshouderijsector als voeradviseur, maar nieuw in de veehandelsbranche. Via de mailing van 
Vee&Logistiek Nederland kwam de jaaropleiding onder de aandacht. Het programma sprak mij heel 
erg aan omdat ik zoals al gezegd nieuw was in de branche.” 



 
Wat was het interessantste onderdeel van de opleiding? 
“De studiereis naar Engeland is me het meest bij gebleven, de gezellige avonden en de interessante 
bedrijven die we bezocht hebben.” 
 
Als je nu terugkijkt en kijkt naar jullie bedrijf op dit moment, aan welk onderdeel van de opleiding 
heb je dan het meeste gehad?  
“We hebben verschillende bedrijven bezocht, je netwerk wordt hierdoor groter. Ik heb aan de 
opleiding leuke contacten over gehouden. Daarnaast heeft het schrijven van het ondernemersplan 
me meer inzicht geven in het handelsbedrijf Varkenshandel Ter Haar – Posthouwer.” 
 
Waarom zou je de jaaropleiding veehandelaar aanraden aan beginnende handelaren? 
“Je houdt er een breder netwerk aan over. Je kijkt niet alleen in je eigen sector maar krijgt ook een 
inkijkje bij collega’s in een andere sector en probeert er dingen toe te passen voor in het bedrijf. 
Daarnaast vind ik de contacten/kennismaking met Vee&Logistiek ook erg waardevol, we maken 
regelmatig gebruik van de kennis bij Vee&Logistiek. Doordat je elkaar kent is het een plezierige 
samenwerking.” 
 
Heb je nog tips/adviezen voor potentiële deelnemers? 
“Mijn advies zou zijn als je jong bent of net wil beginnen in de veehandelsbranche om zeker deel te 
nemen aan de jaaropleiding. Het heeft mij heel veel gebracht.” 
 

Jordy Evers 
 
Waarom ben je de jaaropleiding veehandelaar gaan volgen? 
“Dat was een samenloop van omstandigheden. Ik stopte destijds met een opleiding die geen directe 
connectie had met de handel van vee. En ik ging werken in de sector van de veehandel bij een 
groothandelsbedrijf (Pali Group). Daar werd ik op de jaaropleiding geattendeerd, die dat jaar weer 
zou starten. Ik wilde alle mogelijkheden aangrijpen om meer over de sector te weten te komen en 
meer bekend te worden met hoe de sector in elkaar zat. Dus de ideale mogelijkheid.” 
 
Wat was het interessantste onderdeel van de opleiding? 
“Ik had niet een specifiek onderdeel dat ik het interessantste vond, ik vond het vooral interessant om 
er achter te komen hoe de sector in elkaar zat en de contacten te leggen binnen de sector.” 
 
Als je nu terugkijkt en kijkt naar jullie bedrijf op dit moment, aan welk onderdeel van de opleiding 
heb je dan het meeste gehad? 
“Ik heb het meeste gehad aan de contacten die ik heb kunnen leggen. En het inzicht dat de sector 
zoveel meer is dan ik van te voren gedacht had.” 
 
Waarom zou je de jaaropleiding veehandelaar aanraden aan beginnende handelaren? 
“Het is een interessante opleiding die goed in elkaar zit en die heel breed gehouden wordt over de 
verschillende sectoren binnen de veehandel en veetransport.” 
 
Heb je nog tips/adviezen voor potentiële deelnemers? 
“Je komt bij veel verschillende sectoren en bedrijven dus ik denk dat het belangrijk is dat je vooral je 
oor te luisteren legt en zorgt dat je veel informatie in je opneemt.” 
 
 
 


